

### **Wiederaufnahme des Workshops zu Hieronymus an der Theologischen Hochschule Chur**

Nach mehr als drei Jahren Unterbruch wurde der jährliche Workshop zu Hieronymus wieder aufgenommen. Dieser fand unter der Leitung von Prof. Dr. Wilhelm Tauwinkl von der Universität Bukarest und von Prof. Dr. Michael Fieger (Chur) vom 25. bis zum 27. April 2022 statt. Das Hauptthema dieses Jahres war die interdisziplinäre Lektüre von Jes 42,1-4 im Lichte des Briefes 121 des Hieronymus, der die Rezeption dieser Passage in Mt 12,17-21 mit besonderem Interesse an der Art und Weise, wie Matthäus das AT zitiert, erklärt.

### **Reprise of the Workshop on Jerome at the Theological Faculty of Chur**

After more than three years of interruption (due to the pandemic), our faculty reprised the series of yearly Workshops on Jerome, this year with the participation of Prof. Dr. Michael Fieger (Chur) and Assoc. Prof. Dr. Wilhelm Tauwinkl from the University of Bucharest. The workshop took place between 25<sup>th</sup>-27<sup>th</sup> April 2022. The main theme of this year was the interdisciplinary reading of Isa 42:1-4 in the light of Letter 121 of Jerome, who explains the reception of this passage in Mt 12:17-21 with particular interest to the way Matthew quotes the OT.